敬請張貼公告

國立成功大學地球科學系誠徵助理教授以上師資

本系誠徵構造地質學、礦物學、岩石學、實驗岩石學、地質學、沉積學、地球化學、地球物理及其他地球科學相關專長之助理教授以上專任教師 1 名。新聘老師必須教授本系基礎課程及專長領域高階課程,並須能透過校外補助發展研究領域。

預計起聘日期:2023年2月1日 申請截止日期:2022年9月12日 書面應徵資料:(1)申請函。

- (2)個人資料、學經歷及著作目錄(附重要著作抽印本)。
- (3) 研究及教學計畫書。
- (4) 博士學位證書影本 (或其他相關證明文件)。
- (5)推薦函三封(請推薦人親自寄給 師資徵聘委員會召集人 龔慧貞副教授)。

來函請寄: 70101 台南市東區大學路一號

國立成功大學地球科學系

師資徵聘聯繫 師資徵聘委員會召集人 龔慧貞副教授 收

E-mail: jkung@mail.ncku.edu.tw

FACULTY POSITION:

Department of Earth Sciences, National Cheng Kung University, Tainan, TAIWAN

One faculty position at the level of assistant professorship or higher is opened for applicants with excellent or great potential to develop their academic accomplishments in the fields of structural geology, mineralogy, petrology, experimental petrology, geology, sedimentology, geochemistry, geophysics and other earth sciences related specialties.

Responsibilities of the positions include teaching the fundamental and graduate courses in the areas of their expertise. Besides teaching, the applicants shall demonstrate the ability of developing the externally funded research programs.

The final decision of the Department should be approved by the University. The expecting working date will be scheduled to begin on February 1, 2023. Successful candidates should submit a cover letter summarizing their experience and plan in teaching and research, curriculum vitae, copy of Ph.D. diploma (or other supporting documents), reprints of critical publications, and three letters of recommendation sent by referrers to the following address no later than September 12, 2022.

Faculty Searching Contact (Associate Professor Jennifer Kung)
Department of Earth Sciences
National Cheng Kung University
1 University Road
Tainan, 70101 TAIWAN
E-mail: jkung@mail.ncku.edu.tw